
 

Tóth László: a nyeretlenségi széria miatt sokan 
már csak legyintettek ránk 

Sorozatunkban aktualitásokkal – sikerekkel, kudarcokkal, érdekességekkel – 
foglalkozunk. A Bodrogi Bau Szentesi VK OB I-es férfi vízilabdacsapata szombaton 
1 év „böjt" után gyızött újra; az újonc Debrecen volt a szenvedı fél. Errıl – hogy 
mit jelent ez a folytatás szempontjából – kérdeztük a gárda vezetıedzıjét, Tóth 
Lászlót. 

– Mit jelent ez a gyızelem a Bodrogi Baunak? 
– Sok mindent! Elıször is, hogy tudunk nyerni, nem 
sújtja átok az együttest. Egy esztendeje 
diadalmaskodott ugyanis utoljára a szentesi 
férficsapat, tétmeccsen, pontosabban bajnokin, 
akkor a Pécs volt a szenvedı alany, és 8–7 lett a 
végeredmény – mint most. A nyeretlenségi széria 
miatt sokan már csak legyintettek ránk, ezzel a 
gyızelemmel nekik is csattanós választ adtunk; és 
talán bizonyítottuk: nemcsak a lányokra érdemes 
odafigyelni. Jómagam mindig hittem a fiúkban, 
tudtam, mennyi és milyen minıségő munkát végeztek 
el. Lehet, hogy furcsán hangzik, de 4–7-es állásnál is bíztam a sikerben. 
– Az ellenfél, a Debrecen trénere, Gyöngyösi András megemlítette, hogy nyert 
meccset buktak el, de nagyon szimpatikusan megjegyezte: legalább jó barátja 
csapata gyızött, és gratulál neki. Nem mindennapos reagálás a vesztestıl. 
– Valóban, de azt tudni kell: Tojással nagyon jó a kapcsolatunk, állíthatom, barátok 
vagyunk. A válogatottban egy szobában aludtunk, szerepeltünk egy klubcsapatban, a 
Fradiban, valamint voltam játékosa a zöld-fehéreknél és a Szegedben. A mi 
generációnk már edzısködik, tiszteljük egymást, errıl szólt az ı nyilatkozata is, ami 
nagyon jólesett. Mégis megjegyezném: Szentesen a Debrecen ne nyerjen... 
– Ebbıl a sikerbıl lehet „építkezni"? 
– Feltétlenül, és kell is! A jövıre nézve nyugalmat, önbizalmat adhat, és a ránk váró – 
a papírforma szerint nyerhetı – meccseken nem kell görcsölnünk, izgulnunk. Mert 
biztosak lehetünk abban: semmi sem lehetetlen, meg tudjuk csinálni, akár nagyobb 
hátrányból is képesek vagyunk fordítani. Ezek után még jobban hiszek az erıs 
középcsapattá válásban, és nem tettem le arról sem, hogy a pontvadászat végére 
odaérjünk a 7. helyre.  
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Értesülni szeretnék a napi friss helyi 
hírekrıl! E-mailemre levél érkezik, 
amelyben megerısítem a 
feliratkozást. 
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